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Verslag Masterscommissie d.d.06/02/2024. 
Koning Boudewijnstadion, Marathonlaan Brussel. 
Begin om 19u30. 
 
Aanwezig: Walter Van Boven, Karin Larnoe, Patrick Baeke, Sam Michels en Yves Herregodts . 
Verontschuldigd: Erna Ots. 
Namens de LBFA op uitnodiging: Michel Vandenhende. 
 
 
 
Het verslag van vorige vergadering werd goedgekeurd. 
 
 
Els De Ridder gaf om beroepsreden ontslag. Wij namen daar nota van en hebben dit 
aanvaard. 
De VAL is reeds op de hoogte en wij wensen haar veel geluk in het verdere leven. 
 
 
Walter en Karin hebben een aantal punten besproken met de Jurycommissie. Deze is 
overigens ook een adviescommissie net als ons. 
Het is de bedoeling dat de jury net hetzelfde denkt als Masters, wel competitief 
maar ook toegeeflijk! 
Deze moeten geen niveau 3 of 4 zijn, het is wel wenselijk dat deze eens 
bijeengeroepen worden hoe bijvoorbeeld een BVV moet gejureerd worden. 
 
8 Masters in competitie? Dan moet dit naar ons oordeel een Masterscompetitie 
worden met de verschillende leeftijdscategorieën. 
 
Masters kunnen geen atleet zijn en jurylid op dezelfde meeting. Indien men 
aangeduid is als jurylid op een wedstrijd waarin deze eveneens wil deelnemen als 
atleet dan moet men een keuze maken, atleet of jury. 
Men moet dan de keuzedagen voor de start van de meeting kenbaar maken aan de 
hoofdscheidsrechter. 
 
 
Patrick maakt een stand van zaken in verband met het komende Europese 
Masterskampioenschap in Torun (PL). 
Er zijn 33 landgenoten ingeschreven waarvan 12 vrouwelijke en 21 mannelijke. 
Patrick is opnieuw kandidaat Teammanager en wordt dan ook door de andere leden 
toegejuicht en bevestigd door stemming van de KBAB-Masterscommissie in 
aanwezigheid van 2/3 van de leden.  
Patricia Van Delsen is ook gevraagd om op te treden als bordverantwoordelijke en 
als 2e persoon om de vergaderingen en eventuele stemming te vertegenwoordigen. 
Zij is tijdens de vergadering daarvoor persoonlijk opgebeld en ook daar hebben we 
een positief antwoord verkregen waarvoor dank vanwege ons allemaal. 
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Vanwege de LBFA is er geen 2e Teammanager bekomen. 
 
Allerlei: 
---------- 
BK Louvain-La-Neuve 24/2: Er wordt het best aan de atleten gevraagd om hun eigen 
werptuig (kogel) mee te brengen uit voorzorg. 
 
Karin meldt dat de provincie Antwerpen als enige een PK Masters mag organiseren in 
2024 omdat het de enige provincie was die de voorbije jaren dit heeft 
georganiseerd. Alle andere PK’s worden gehouden tijdens het KVV Masters.   
 
Patrick meldt tenslotte dat de Mastersinterland (B-NL-F-D) die hij probeerde te 
realiseren niet doorgaat. Nederland heeft afgeblazen daar er geen concrete datum 
kon worden gevonden tussen de verschillende landen. 
 
 
TO DO: punten samen besproken met de Jurycommissie doorgeven naar de 
beleidscommissie wedstrijden. 
 
Beleidscommissie competitie:  
Voorstel 8 Masters in een gewone competitie te laten behandelen dan als 
Masterswedstrijd. 
 
 
De vergadering neemt een einde om 21u15. 


